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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA  DE 25 DE FEBRER DE 2009

La Batllòria, 25 de febrer de 2009

Inici de la sessió: 21.10
Finalització de la sessió: 22.32

Assistents:

CÀRREC ENTITAT REPRESENTADA
Josep Capote Martín President Grup PSC
Jordi Gómez Barrero Vice-President
Dolors Lechuga Garcia Grup CiU
Montserrat Vinyets Pagès Grup CUP
Carme Lluís Puig Ass. Gent Gran de La

BatllòriaAntoni Lobo
M. Concepció Zamora
Joan Xamaní Cabra
Eduard Vallhonesta Alarcón
Manel Bueno Martínez1

Antoni Tortosa Secretari

Absents:

CÀRREC ENTITAT REPRESENTADA
Antoni Cano (excusa la seva absència)

El Sr. Capote dóna per iniciada la sessió a les 21.10

1.  El Sr. Capote demana disculpes pel retard en la convocatòria dels diferents
òrgans del Consell. Explica que aquest es derivat de les noves atribucions.
Informa de la seva renúncia, derivada de les noves obligacions, a la Presidència
del Consell. Tanmateix informa que el seu grup municipal en tenia coneixement
de la seva nova situació de final de 2008.

2.  El Sr. Capote presenta al candidat proposat, pel grup municipal del PSC, com a
nou President del Consell, Manel Bueno Martínez.

3. Aprovació de l'acta de data 1 d'octubre de 2008.

1 Convidat com a presidenciable al Consell
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En relació a dita reunió es va parlar del posicionament del Consell respecte la
qualificació de la Ferreria i la idoneïtat o no de una consulta popular al respecte,
i la urgència per la possibilitat que el Ple municipal atengués la qüestió
immediatament. En la mateixa reunió la Dolors Lechuga, va indicar que no era
altament urgent ja que, no estava a l'ordre del dia del proper Ple municipal.

Tanmateix, el grup municipal CUP, als 15 dies, va portar al Ple, com a moció
urgent, la qüestió indicada, limitant el dret del Consell a manifestar-se sobre el
tema.

Josep Capote manifesta expressament, la seva posició en contra de la falta de
respecte que la CUP ha demostrat pel Consell, apropiant-se de la qüestió.

En el cas hi ha una manipulació política a favor de la CUP d'un tema propi del
Consell.

Jordi Gómez pregunta sobre una possible consulta, i l'àmbit de participació
d'aquesta. Especialment sobre si aquesta seria a tot el municipi de Sant Celoni
o només a la Batllòria.

Josep Capote indica que abans de qualsevol plantejament d'aquest tipus ha de
ser el Consell qui decideixi sobre la idoneïtat o no d'una possible consulta.

La Dolors Lechuga indica que al correu electrònic de convocatòria s'hi annexi
l'acta del dia anterior.

Jordi Gómez exigeix que es compleixin els terminis, tant de convocatòria com
d'entrega d'actes.

S'acorda aprovar l'acta de la Sessió de data de data 1 d'octubre de 2008

4.  Informació als membres de les inversions i actuacions projectades per a l'any
2009.

Josep Capote pregunta sobre l'estat de l'actuació urgent projectada al Cementiri
antic.

Dolors Lechuga indica que eles esquerdes es van reparar a l'octubre, i que a la
rampa existent pròximament s'hi faran esglaons.

Sobre l'estat del projecte del pont sobre la Tordera , Josep Capote indica que
s'està pendent d'informe de l'Agència Catalana de l'Aigua. Tanmateix indica que
seria adequat convocar una reunió explicativa específica, i expressa la seva
voluntat de que es desencalli la qüestió ja que estem davant d'un projecte que
ja porta molt de temps contemplat, i que caldria finalitzar-ho en breu.

En referència a l'obra dels accessos a l'estació  ferroviària la Dolors Lechuga
indica que, en el procediment de contractació ja s'han obert les pliques
presentades per les empreses licitadores, per tant les obres s'iniciaran en breu.
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Sobre el projecte, hi ha dos sistemes edificatius diferents i en funció del que
s'implementi finalment tindrà unes conseqüències o altres pel que fa a la
ciutadania (talls de trànsit...). De la immediata signatura del contracte l'empresa
adjudicatària de l'obra comptarà amb un termini de 4 mesos per finalitzar l'obra.

Josep Capote indica que va mantenir una reunió amb Marià Perapoch, regidor
de l'Àrea d'Entorn, i tècnics de la mateixa àrea, per defensar els interessos
d'uns veïns de la Batllòria en referència amb el pagament d'unes quotes
urbanístiques. La reunió va tenir un resultat satisfactori pels veïns.

Dolors Lechuga indica que el document d'inversions, entregat a tots els
membres presents, presenta una inversió a la Plaça de l'església que realment
es refereix a la plaça del c. Breda.

El projecte de la Unió Batllorienca , desprès de diferents revisions, té el vistiplau
dels tècnics. Encara no s'ha publicat el concurs, que es contempla pel voltants
de juny-juliol.

Sobre la recuperació de can Burguera , s'està contemplant la possibilitat de
sol·licitar subvenció al Departament de Treball i portar una recuperació en el
marc del projectes d'Escoles-Taller.

Sobre el pavelló d'esports , actualment s'està en fase de redacció de projecte,
que per requeriments tècnics, ubicarà la instal·lació dins del recinte escolar,
cosa que comportarà el canvi de qualificació d'una part del carrer, tanmateix
això permetrà mantenir una bona part de la plaça.

El pavelló serà semi-soterrat. Serà finançat a terços igual pel Departament
d'Educació, el Consell Català de l'Esport i l'Ajuntament de Sant Celoni.

Joan Xamaní adverteix, que pel seu coneixement de la zona, i atenent les
característiques de soterrament del pavelló, és altament probable trobar aigua
en l'obra. Cosa que es possible que endarrereixi l'obra i augmenti el seu cost.
Josep Capote opina que seria idoni programar una reunió en 15 dies per
analitzar-ho de forma exhaustiva.

Sobre el Centre Cívic les Casetes , la Dolors Lechuga indica que es
condicionarà l'espai amb uns ordinadors, donant contingut al Telecentre.

Al respecte de les Casetes , la Carme Lluís reflexiona sobre la problemàtica
diversa de l'espai, ja que hi ha immissions per part d'alguns usuaris en  les
activitats d'altres, i manifesta la disconformitat de l'entitat que representa.

Sobre les actuacions derivades del Fons Estatal d'Inversió Local , explica que es
farà una gran actuació a l'espai SAX SALA, on es farà una nova Escola d'Adults
entre d'altres serveis. Amb l'excedent del fons es desenvoluparan actuacions
per a la millora de l'accessibilitat i senyalització, que pel que fa referència a la
Batllòria es concretaran en:

o Pas de ressalt davant del supermercat
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o Pas de ressalt a les escoles
o Millora de l'accessibilitat als Safareigs
o Millora del ferm davant de can Vinyes
o Millora de l'accessibilitat, i limitació mitjançant pilones a l'aparcament,

davant del forn de pa.

Sobre les actuacions del pressupost de l'any 2008:
o S'ha enrajolat i adequat l'entorn de la xemeneia
o A la placeta de la pedra, s'hi ha enrajolat, s'ha posat un bordó a tot el

voltant, un muret de contenció de terres i una barana. En funció de
l'ús que en faci la ciutadania, si aquest ho permet, s'hi plantarà
gespa.

o Als Safareigs, es presenta un esbós de plànols amb 2 opcions, i en
fa una explicació. Indica que caldria prendre una decisió. I s'acorda
que s'apliqui la versió més adreçada a la infància, i que
s'incrementi la vigilància . S'opta per la versió d'ubicar un sorral i un
terra tou. I es creu adequat que el manteniment sigui més freqüent,
considerant que potser la Fundació Acció Baix Montseny.
El Sr. Capote indica que a al propera reunió caldria aportar un plànol
més detallat i definitiu.

S'inicia un debat en referència a l'increment de seguretat de l'aparta anterior. Jordi
Gómez indica que caldria incrementar-la. La Sra Vinyets indica que el seu grup no
està en contra de un increment de les dotacions policials, tanmateix indica que no
és una de les prioritats pressupostàries.

Manel Bueno indica que hi ha diferents indicadors de la qualitat de vida i,
especialment, un d'ells és la seguretat ciutadana dels ciutadans.
Montserrat  Vinyets indica que potser caldria atendre el tema en la propera reunió.

Jordi Gómez pregunta sobre si hi haurà un compromís polític d'incrementar la
intensitat de la vigilància, a la qual cosa Dolors Lechuga indica de l'elevada dificultat
de que la vigilància tingui els resultats desitjats.

Jordi Gómez pregunta sobre la possibilitat de tancar els Safareigs amb una tanca
i
Dolors Lechuga indica que tot i així es pot donar el cas de que aquesta sigui
sobrepassada.
Manel Bueno vol agrair al Josep Capote com a regidor i President del Consell que
en la seva recent etapa no es polititzés el Consell, i que aquest gaudís
d'independència orgànica. La seva intenció es seguir aquesta línia. La seva voluntat
és recuperar el Consell com a òrgan de col·laboració i pressió a l'Ajuntament. Indica
que és la seva voluntat potenciar una reestructuració organitzativa (convocatòries
en temps, actes annexes a les convocatòries, expedients acompanyant als temes
tractats a les reunions...)

Jordi Gómez indica que de l'anterior legislatura queden uns quants membres i
considera que mai s'havia fet política, i que el funcionament de convocatòria i actes
a destemps només ha estat aquesta temporada, ja que anteriorment es rebien tant
les convocatòries com les actes amb una setmana d'antelació.
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Sobre la freqüència de convocatòria de comissions Manel Bueno indica que la seva
voluntat és que la comissió permanent es reuneixi mensualment i la comissió
plenària quadrimestralment.

El Sr. Joven reclama un llistat actualitzat dels membres.

Sobre el nou funcionament, Dolors Lechuga indica que hi ha el compromís que el
President i ella mateixa mantinguin una reunió quinzenal, de la qual es redactarà
una acta que serà tramesa al tots els membres.

Manel Bueno indica que es definirà una nova estructura de forma de treball.

Jordi Gómez pregunta al President si en aquesta etapa es reunirà amb el
Vicepresident, a la qual cosa el Sr. Bueno indica que així serà.

S'aixeca la sessió a les 22.32.

El Secretari
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22.32 
Assistents: 
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Carme Lluís Puig 
Ass. Gent Gran de La Batllòria 
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M. Concepció Zamora 
Joan Xamaní Cabra 
Eduard Vallhonesta Alarcón 

  Manel Bueno Martínez1     
Antoni Tortosa 
Secretari 
        
 
Absents: 
CÀRREC ENTITAT 
REPRESENTADA 
Antoni Cano (excusa la seva absència) 
El Sr. Capote dóna per iniciada la sessió a les 21.10 
 
1.  El Sr. Capote demana disculpes pel retard en la convocatòria dels diferents 
òrgans del Consell. Explica que aquest es derivat de les noves atribucions.  
Informa de la seva renúncia, derivada de les noves obligacions, a la Presidència 
del Consell. Tanmateix informa que el seu grup municipal en tenia coneixement 
de la seva nova situació de final de 2008. 
2.  El Sr. Capote presenta al candidat proposat, pel grup municipal del PSC, com a 
nou President del Consell, Manel Bueno Martínez. 

  3.  Aprovació de l'acta de data 1 d'octubre de 2008. 
                                                  

  1 Convidat com a presidenciable al Consell   
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En relació a dita reunió es va parlar del posicionament del Consell respecte la 
qualificació de la Ferreria i la idoneïtat o no de una consulta popular al respecte, 
i la urgència per la possibilitat que el Ple municipal atengués la qüestió 
immediatament. En la mateixa reunió la Dolors Lechuga, va indicar que no era 
altament urgent ja que, no estava a l'ordre del dia del proper Ple municipal. 
Tanmateix, el grup municipal CUP, als 15 dies, va portar al Ple, com a moció 
urgent, la qüestió indicada, limitant el dret del Consell a manifestar-se sobre el 
tema. 
Josep Capote manifesta expressament, la seva posició en contra de la falta de 
respecte que la CUP ha demostrat pel Consell, apropiant-se de la qüestió. 
En el cas hi ha una manipulació política a favor de la CUP d'un tema propi del 
Consell. 
Jordi Gómez pregunta sobre una possible consulta, i l'àmbit de participació 
d'aquesta. Especialment sobre si aquesta seria a tot el municipi de Sant Celoni 
o només a la Batllòria. 
Josep Capote indica que abans de qualsevol plantejament d'aquest tipus ha de 
ser el Consell qui decideixi sobre la idoneïtat o no d'una possible consulta. 
La Dolors Lechuga indica que al correu electrònic de convocatòria s'hi annexi 
l'acta del dia anterior. 
Jordi Gómez exigeix que es compleixin els terminis, tant de convocatòria com 
d'entrega d'actes. 
S'acorda aprovar l'acta de la Sessió de data de data 1 d'octubre de 2008 
4.  Informació als membres de les inversions i actuacions projectades per a l'any 
2009. 
Josep Capote pregunta sobre l'estat de l'actuació urgent projectada al Cementiri 
antic
. 
Dolors Lechuga indica que eles esquerdes es van reparar a l'octubre, i que a la 
rampa existent pròximament s'hi faran esglaons. 
Sobre l'estat del projecte del pont sobre la Tordera
, Josep Capote indica que 
s'està pendent d'informe de l'Agència Catalana de l'Aigua. Tanmateix indica que 
seria adequat convocar una reunió explicativa específica, i expressa la seva 
voluntat de que es desencalli la qüestió ja que estem davant d'un projecte que 
ja porta molt de temps contemplat, i que caldria finalitzar-ho en breu. 
En referència a l'obra dels accessos a l'estació
 ferroviària la Dolors Lechuga 
indica que, en el procediment de contractació ja s'han obert les pliques 
presentades per les empreses licitadores, per tant les obres s'iniciaran en breu. 
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Sobre el projecte, hi ha dos sistemes edificatius diferents i en funció del que 
s'implementi finalment tindrà unes conseqüències o altres pel que fa a la 
ciutadania (talls de trànsit...). De la immediata signatura del contracte l'empresa 
adjudicatària de l'obra comptarà amb un termini de 4 mesos per finalitzar l'obra. 
Josep Capote indica que va mantenir una reunió amb Marià Perapoch, regidor 
de l'Àrea d'Entorn, i tècnics de la mateixa àrea, per defensar els interessos 
d'uns veïns de la Batllòria en referència amb el pagament d'unes quotes 
urbanístiques. La reunió va tenir un resultat satisfactori pels veïns. 
Dolors Lechuga indica que el document d'inversions, entregat a tots els 
membres presents, presenta una inversió a la Plaça de l'església que realment 
es refereix a la plaça del c. Breda. 
El projecte de la Unió Batllorienca
, desprès de diferents revisions, té el vistiplau 
dels tècnics. Encara no s'ha publicat el concurs, que es contempla pel voltants 
de juny-juliol. 
Sobre la recuperació de can Burguera
, s'està contemplant la possibilitat de 
sol·licitar subvenció al Departament de Treball i portar una recuperació en el 
marc del projectes d'Escoles-Taller. 
Sobre el pavelló d'esports
, actualment s'està en fase de redacció de projecte, 
que per requeriments tècnics, ubicarà la instal·lació dins del recinte escolar, 
cosa que comportarà el canvi de qualificació d'una part del carrer, tanmateix 
això permetrà mantenir una bona part de la plaça. 
El pavelló serà semi-soterrat. Serà finançat a terços igual pel Departament 
d'Educació, el Consell Català de l'Esport i l'Ajuntament de Sant Celoni. 
Joan Xamaní adverteix, que pel seu coneixement de la zona, i atenent les 
característiques de soterrament del pavelló, és altament probable trobar aigua 
en l'obra. Cosa que es possible que endarrereixi l'obra i augmenti el seu cost. 
Josep Capote opina que seria idoni programar una reunió en 15 dies per 
analitzar-ho de forma exhaustiva. 

  Sobre el Centre Cívic les Casetes, la Dolors Lechuga indica que es 
condicionarà l'espai amb uns ordinadors, donant contingut al Telecentre.   

  Al respecte de les Casetes, la Carme Lluís reflexiona sobre la problemàtica 
diversa de l'espai, ja que hi ha immissions per part d'alguns usuaris en  les 
activitats d'altres, i manifesta la disconformitat de l'entitat que representa.   
Sobre les actuacions derivades del Fons Estatal d'Inversió Local
, explica que es 
farà una gran actuació a l'espai SAX SALA, on es farà una nova Escola d'Adults 
entre d'altres serveis. Amb l'excedent del fons es desenvoluparan actuacions 
per a la millora de l'accessibilitat i senyalització, que pel que fa referència a la 
Batllòria es concretaran en: 

  o   
Pas de ressalt davant del supermercat 
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  o   
Pas de ressalt a les escoles 

  o   

  Millora de l'accessibilitat als Safareigs   

  o   
Millora del ferm davant de can Vinyes 

  o   
Millora de l'accessibilitat, i limitació mitjançant pilones a l'aparcament, 
davant del forn de pa. 
Sobre les actuacions del pressupost de l'any 2008
: 

  o   
S'ha enrajolat i adequat l'entorn de la xemeneia 

  o   
A la placeta de la pedra, s'hi ha enrajolat, s'ha posat un bordó a tot el 
voltant, un muret de contenció de terres i una barana. En funció de 
l'ús que en faci la ciutadania, si aquest ho permet, s'hi plantarà 
gespa. 

  o   

  Als Safareigs, es presenta un esbós de plànols amb 2 opcions, i en 
fa una explicació. Indica que caldria prendre una decisió. I s'acorda 
que s'apliqui la versió més adreçada a la infància, i que 
s'incrementi la vigilància. S'opta per la versió d'ubicar un sorral i un 
terra tou. I es creu adequat que el manteniment sigui més freqüent, 
considerant que potser la Fundació Acció Baix Montseny.   
El Sr. Capote indica que a al propera reunió caldria aportar un plànol 
més detallat i definitiu. 
S'inicia un debat en referència a l'increment de seguretat de l'aparta anterior. Jordi 
Gómez indica que caldria incrementar-la. La Sra Vinyets indica que el seu grup no 
està en contra de un increment de les dotacions policials, tanmateix indica que no 
és una de les prioritats pressupostàries. 
Manel Bueno indica que hi ha diferents indicadors de la qualitat de vida i, 
especialment, un d'ells és la seguretat ciutadana dels ciutadans.  
Montserrat  Vinyets indica que potser caldria atendre el tema en la propera reunió.  
 
Jordi Gómez pregunta sobre si hi haurà un compromís polític d'incrementar la 
intensitat de la vigilància, a la qual cosa Dolors Lechuga indica de l'elevada dificultat 
de que la vigilància tingui els resultats desitjats. 
Jordi Gómez pregunta sobre la possibilitat de tancar els Safareigs amb una tanca i 
Dolors Lechuga indica que tot i així es pot donar el cas de que aquesta sigui 
sobrepassada. 
Manel Bueno vol agrair al Josep Capote com a regidor i President del Consell que 
en la seva recent etapa no es polititzés el Consell, i que aquest gaudís 
d'independència orgànica. La seva intenció es seguir aquesta línia. La seva voluntat 
és recuperar el Consell com a òrgan de col·laboració i pressió a l'Ajuntament. Indica 
que és la seva voluntat potenciar una reestructuració organitzativa (convocatòries 
en temps, actes annexes a les convocatòries, expedients acompanyant als temes 
tractats a les reunions...) 
Jordi Gómez indica que de l'anterior legislatura queden uns quants membres i 
considera que mai s'havia fet política, i que el funcionament de convocatòria i actes 
a destemps només ha estat aquesta temporada, ja que anteriorment es rebien tant 
les convocatòries com les actes amb una setmana d'antelació. 
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Sobre la freqüència de convocatòria de comissions Manel Bueno indica que la seva 
voluntat és que la comissió permanent es reuneixi mensualment i la comissió 
plenària quadrimestralment. 
El Sr. Joven reclama un llistat actualitzat dels membres. 
Sobre el nou funcionament, Dolors Lechuga indica que hi ha el compromís que el 
President i ella mateixa mantinguin una reunió quinzenal, de la qual es redactarà 
una acta que serà tramesa al tots els membres. 
Manel Bueno indica que es definirà una nova estructura de forma de treball.  
Jordi Gómez pregunta al President si en aquesta etapa es reunirà amb el 
Vicepresident, a la qual cosa el Sr. Bueno indica que així serà. 
S'aixeca la sessió a les 22.32. 
 
El Secretari 

